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Abstract (en)
The housing (1) is of a shape corresponding to that of the hand guard of the rifle (2) and is exchangeable for this. The barrel (4) of the accessory
firearm is consequently closely adjacent to the barrel of the rifle (2). The trigger (21) and safety device (22) are arranged in the housing (1) at the
support point of the firearm combination and both are designed for both left-handed and right-handed actuation. For firing grenades, therefore, the
attitude of the rifle (2) does not have to be changed in relation to normal handling. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Granatwerfer-Zusatzwaffe zum Anbau an Schnellfeuergewehre ist das Gehäuse (1) entsprechend dem Handschutz des Gewehres (2)
gestaltet und gegen diesen austauschbar. Dadurch ist das Rohr (4) der Zusatzwaffe dem Rohr des Schnellfeuergewehres (2) dicht benachbart.
Abzug (21) und Sicherung (22) sind im Gehäuse (1) im Unterstützungspunkt der Waffenkombination angeordnet und beide sowohl für links- als
auch rechtshändige Betätigung ausgebildet. Daher braucht zum Verschießen von Granatmunition die Haltung des Gewehres (2) gegenüber der
normalen Handhabung nicht geändert zu werden.
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